
P R O T O K Ó Ł  NR XXIII/12 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 13
00

 do 16
30 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 29 marca 2012 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia XXIII sesji i powitania radnych, sołtysów, Przewodniczącego Zarządu 

Osiedla, radnych powiatowych, kierowników jednostek podległych oraz gości dokonał 

Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 13, a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

 

Ad.2. Jerzy Hatała Kierownik Referatu Spraw Komunalno – Gospodarczych zaproponował  

o wprowadzenie do porządku obrad następujących projektów uchwał: 

 jako punkt 9 k) uchwałę w sprawie przyjęcia regulaminów korzystania z obiektów  

i urządzeń użyteczności publicznej należących do Gminy Dobiegniew. 

 jako punkt 9 l) uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

Rada zmiany do porządku przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Odczytanie protokołu pokontrolnego Komisji Rewizyjnej.  
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5. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

6. Wnioski i zapytania. 

7. Informacja na temat funkcjonowania Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego Oświaty 

za rok 2011 i perspektywy działalności w 2012 roku.  

8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2011. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Dobiegniew. 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Dobiegniew. 

c) nabycia nieruchomości w drodze komunalizacji mienia Skarbu Państwa. 

d) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki. 

e) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobiegniew w 2012 roku. 

f) utworzenia Celowego Związku Gmin o nazwie „SGO5”. 

g) przyjęcia„Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 

Gminy Dobiegniew na lata 2012 – 2016”. 

h) przystąpienia Gminy Dobiegniew do spółdzielni socjalnej. 

i) udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu. 

j) oświadczenie w sprawie nie przyznania Telewizji Trwam miejsca na platformie 

cyfrowej umożliwiającej emisję programu w nowej technologii. 

k) przyjęcia regulaminów korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

należących do Gminy Dobiegniew. 

l) zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

10.  Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

11. Komunikaty. 

12. Zakończenie sesji. 
 

 

Ad.3. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania, ponieważ został sporządzony zgodnie z procedurą  

i przebiegiem XXII sesji Rady Miejski w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
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Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 13 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.4. Pan Jerzy Biel Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej odczytał protokół 

pokontrolny z dnia 26 marca 2012 roku, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.5. Informację o działalności burmistrza między sesjami przedstawił Leszek Waloch 

Burmistrz Dobiegniewa.  

W okresie między sesjami odbyło się spotkanie ze Stowarzyszeniem Wspierania Małej 

Przedsiębiorczości oraz ze Stowarzyszeniem Lokalna Grypa Rybacka „Pojezierze 

Dobiegniewskie” oraz odwiedził nas Zastępca Dyrektora Departamentu Rolnictwa Urzędu 

Marszałkowskiego.  

 Dnia 02 marca br. miało miejsce spotkanie z Panem Sławomirem Wenclem 

Nadleśniczym Nadleśnictwa Strzelce Kraj., który zadeklarował materiał na budowę 

pomostu na j. Wielgie oraz spalonego mostu w Chomętowie. Pierwsze kroki,  

jakie musimy uczynić w tym temacie to jest przygotowanie dokumentacji.  

 Również dnia 02 marca br. odwiedziłem Stowarzyszenie Pomocy Bliźniemu im. Brata 

Krystyna na Długiem w związku tym, iż został wyłączony jeden z obiektów szkolnych, 

musimy poszukiwać nowych pomieszczeń, gdzie będziemy mogli umieścić drużyny 

piłkarskie podczas MMTPN Dobiegniew Cup. Nie mając takiego zaplecza  

w Dobiegniewie podjęliśmy rozmowę ze Stowarzyszeniem, by umieścić na Długiem 

około 200 dzieci, gdzie odbywałyby się rozgrywki i z zastrzeżeniem, że półfinały  

i finały odbędą się w Dobiegniewie. 

 Dnia 02 marca br. o godz. 17
00

 odbyło się uroczyste spotkanie z mieszkańcami gminy 

zasłużonymi na rzecz społeczności lokalnej. 

 Dnia 05 marca br. przeprowadziłem rozmowy z Zarządem Klubu Sportowego 

„Błękitni” Dobiegniew, z Klubem Sportowym „Zorza” Rolewice, Uczniowskim 

Klubem Sportowym na temat wydatkowania środków finansowych oraz spotkałem  

się z instruktorami sportu z przykazaniem, że na ręce Pana Marcina Pawłowskiego 

Kierownika Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji mają złożyć swoje 

propozycje, czym chcą się zajmować.  

 Dnia 06 marca br. zajmowaliśmy się sprawami mieszkaniowymi, ponieważ mamy kilka 

mieszkań wolnych. Została uaktualniona lista oczekujących na przydział mieszkania. 



4 

 

Liczba osób oczekujących na przydział mieszkania wynosi 16 rodzin. Przydzieliliśmy 

cztery mieszkania.  

 Dnia 07 marca br. gościliśmy Panią senator Helenę Hatkę oraz rozpoczęła się wystawa 

malarstwa Pana Mariusza Mączki w Muzeum Woldenberczyków.  

 Dnia 08 marca br. odbył się Konkurs Recytatorski Poezji Obozowej Oflagu II C 

Woldenberg oraz prowadziłem rozmowy z projektantami na wykonanie dokumentacji 

na niektóre ulice w Dobiegniewie na lata następne.  

 Dnia 09 marca br. w Strzelcach Kraj. odbyło się spotkanie dotyczące tzw. „ustawy 

śmieciowej”. Na dzisiejszą sesję przygotowany jest również projekt uchwały w sprawie 

utworzenia Celowego Związku Gmin o nazwie „SGO5”. W strukturze CZG zakładamy, 

że prace tam znajdzie od 5-7 osób dla wszystkich gmin.  

 Od dnia 12 marca br. rozpoczęły się Zebrania Wiejskie. 

 Dnia 14 marca br. odbyło się kolejne spotkanie dotyczące tzw. „ustawy śmieciowej”. 

Zwiedzaliśmy siedzibę CZG, które ewentualnie po podjęciu uchwał przez wszystkie 

rady powstanie. Siedziba tego CZG mieściłaby się w Starym Kurowie.  

 Dnia 15 marca br. ponownie spotkałem się z Panem Nadleśniczym Nadleśnictwa 

Strzelce Kraj. rozmawialiśmy na temat realizacji tematu wspominanego.  

 Dnia 16 marca br. prowadzone były rozmowy z Lubuskim Zarządem Melioracji  

i Urządzeń Wodnych na temat dalszych prac regulacji Mierzęckiej Strugi (remont 

stopnia, zapory w Grąsach). 

 Dnia 20 marca br. odbyło się spotkanie dotyczące powołania spółdzielni socjalnej oraz 

spotkanie Komitetu Organizacyjnego MMTPN Dobiegniew Cup.  

 Dnia 21 marca br. podsumowanie pracy związanej z działalnością Stowarzyszenia  

„Pro Europa Viadrina” w Gorzowie Wlkp.  

 Dnia 22 marca br. spotkanie z Dyrektorem Agencji Rynku Rolnego w sprawie 

przekazywaniem do szkół nabiału, owoców i warzyw.  

 Dnia 23 marca br. odbyło się kierownictwo urzędu, Komisja Społeczno – Oświatowa, 

oraz spotkanie Zarządu Stowarzyszenia Wspierana Małej Przedsiębiorczości.  

 Dnia 24 marca br. odbył się Konkurs Piosenki Dziecięcej „Podróże przez Muzyczny 

Świat Wydawnictwa MacEdukacja”.  

 Dnia 26 marca br. odbyła się Komisja Rewizyjna.  

 Dnia 27 marca br. odbyła się narada osób odpowiedzialnych za zieleń i oczyszczanie 

miasta oraz odbyła się Komisja Finansowo – Gospodarcza.  
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 Dnia 28 marca br. rozpoczęło się spotkanie Konwentu Wójtów i Burmistrzów  

Woj. Lubuskiego w Dźwirzynie.  

 

Ad.6. Wnioski i zapytania. 

 Dariusz Majowicz radny – chodzi o porządek wokół jeziora Wielgie, a dokładnie drogi 

gdzie ma być pasaż. Czy ktoś tam w ogóle sprząta? Podobnie jest na Osiedlu Młodych, 

mieszkańcy zwracają uwagę, że od czasu powstania tego osiedla nikt tam nie sprząta.  

Czy to jest w gestii PUK „Komunalni” Dobiegniew?  

 Czy zostało wysłane pismo do Pana Wichra w sprawie porządku na jego posesji 

ponieważ mieszkańcy apelują, że jest brudno? 

 Karol Golec radny – mieszkańcy ul. Chrobrego wystąpili z pismem do Burmistrza  

o podłączenie kanalizacji. Dostali odpowiedź, ale nic z tego pisma nie wynika, czy będzie 

ta kanalizacja podłączona.  

 Mam również zapytanie do Prezesa PUK „Komunalni”: jakie jest wyjściowe ciśnienie 

wody, ponieważ mieszkańcy mają wrażenie, że jest ono obniżone. 

 Kolejna sprawa to przypomnienie o remoncie przejazdu kolejowego na  

ul. Mickiewicza. Wielokrotnie pisane były pisma z urzędu do PKP, czy wiadomo jest 

coś więcej w sprawie? 

 Sylwia Łaźniewska radna – mam zapytanie w imieniu mieszkańców Osiedla Młodych:  

na ul. Pięknej zrobiona była kanalizacja, więc czy mieszkańcy mają podłączyć  

się na własny koszt, czy będą mieli podłączone do budynku tak jak mieszkańcy Słonowa  

i Ostrowca? 

 W projekcie uchwały, nad którym mamy głosować brakuje ul. Dąbrowskiego,  

a Burmistrz obiecał, że dokumentacja techniczna na tą ulicę będzie zrobiona.  

 Jolanta Pawlak radna – chodzi o ul. Bohaterów Getta i ciąg spacerowo – rowerowy,  

który będzie robiony. Kiedy robiono ul. Boh. Getta w kostce polbrukowej zapewniano 

mieszkańców, że będą mieli możliwość dojazdu, np. dowożąc opał. Mieszkańcy dostali 

pisma, że ciąg spacerowo – rowerowy nie będzie drogą dojazdową, więc nie będą mieli 

możliwości dowieźć sobie opału. 

 Chodzi o likwidację SPZOZ. Chciałabym się dowiedzieć na jakich warunkach zostało 

przekazane wyposażenie i majątek dla NZOZ? 

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Pan Burmistrz wspominał, 

 że odbyło się spotkanie organizacyjne MMTPN  Dobiegniew Cup.  
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Chętnie uczestniczyłbym w takim spotkaniu, ale niestety nic nie wiedziałem. Co zostało 

uzgodnione na tym spotkaniu? 

 Sylwia Łaźniewska radna – czy będzie remontowana droga w Słonowie?  

Ponieważ mieszkańcy skarżą się, że nie można wyjechać z własnych posesji. 

 Jolanta Pawlak radna – Pan Burmistrz wspominał o planach prowadzenia sekcji,  

więc jakie propozycje złożyli pracujący tam instruktorzy sportu i ewentualnie od kiedy 

takie działania zostaną konkretnie podjęte? Ponieważ plany prowadzenia zajęć 

dodatkowych miały być od powstania Orlika, a minęło już 5 lat.  

 

Ad.7. Informacja na temat funkcjonowania Zespołu Ekonomiczno – Administracyjnego 

Oświaty za rok 2011 i perspektywy działalności w 2012 roku stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu.  

 

Ad.8. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Dobiegniew z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2011 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Jolanta Pawlak radna – jakie organizacje zostały dofinansowane w tej formie 

pozakonkursowej i czy były też inne wnioski złożone, a zostały rozpatrzone negatywnie? 

Jakim organizacjom pozarządowym Gmina Dobiegniew pomagała w formie udostępniana, 

np. Sali konferencyjnej bądź faxu? 

 Marcin Pawłowski Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji – Wysoka 

Rado, jeśli chodzi o sprawozdanie, którym to organizacjom pozarządowym zostały 

przyznane środki finansowe, i które Gmina Dobiegniew w roku 2011 wspierała finansowo 

to są to przede wszystkim organizacje działające w obszarze kultury fizycznej i sportu, 

czyli nasze gminne kluby sportowe, w tym przypadku jest to Klub Sportowy „Błękitni 

Dobiegniew” i Klub Sportowy „Zorza” Rolewice. Z dofinansowania w formie 

pozakonkursowej skorzystał tylko KS „Zorza” Rolewice i otrzymało wsparcie finansowe 

na dwa okresy finansowania, tj. okres marzec – czerwiec kwota 5150zł oraz wrzesień – 

listopad 5100zł. Stowarzyszenie KS „Błękitni” Dobiegniew otrzymało wsparcie  

w wysokości 120.000zł  w procedurze konkursowej z pełną dokumentacją,  

czyli ogłoszeniem konkursu, złożeniem odpowiedniej oferty, rozpatrzeniem tej oferty 

przez powołaną Komisję Konkursową i kolejnym Zarządzeniem Burmistrza została 

przyznana ta dotacja. W roku 2011 nie wpłynęły inne wnioski jeśli chodzi o organizacje 

pozarządowe, z reguły składał jeszcze trzecie Stowarzyszenie Uczniowski Klub Sportowy 

„Dobiesław”, który złożył w tym roku taką ofertę i otrzymał wsparcie finansowe.  
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Jeżeli chodzi o udostępnianie sali bądź faxu lub inne sprawy biurowe to wszystkim 

stowarzyszeniom, które się do nas zwracały staraliśmy się pomóc. Niekiedy małe sprawy 

biurowe rzutują na całą działalność stowarzyszeń, ponieważ nie posiadają swoich biur  

i nie posiadają środków finansowych na prowadzenie specjalistycznych biur.  

 

Ad.9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przystąpienia do sporządzenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Dobiegniew. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/124/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

b) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

miasta Dobiegniew. 

W głosowaniu udział wzięło 11 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/125/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

c) nabycia nieruchomości w drodze komunalizacji mienia Skarbu Państwa. 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/126/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

d) nie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy środków stanowiących 

fundusz sołecki. 

 Jolanta Pawlak radna – chcielibyśmy poznać opinię sołtysów. 

 Marek Wardziak sołtys – my sołtysi popieramy ten projekt uchwały w tej formie jaka 

jest zaproponowana, ponieważ to co wiem z Lubuskiego Stowarzyszenia Sołtysów 
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więcej gmin odrzuci fundusz sołecki, bo nie na wszystko można te pieniądze 

wykorzystać. Wnioskowaliśmy do Burmistrza żeby na przyszłość troszeczkę nam 

zwiększył środki przeznaczone na sołectwa.  

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 12 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/127/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

e) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Dobiegniew w 2012 roku. 

 Jolanta Pawlak radna – ustawa obliguje do stworzenia takiego programu, natomiast 

chciałam zapytać jakie były koszty utrzymania w schronisku w roku 2011 i jakie 

środki gmina musiała na ten cel przekazać? Czy zaplanowane środki w kwocie 

27.000zł wystarczą na ten cel, ponieważ ościenne gminy dużo więcej tych środków 

zapewniają? Przedstawiciele różnych stowarzyszeń wypowiadają się, że jeżeli jest  

to kilkanaście tysięcy to jest to na pewno za mało.  

 Barbara Szewczyńska Samodzielne Stanowisko ds. Rolnictwa i Rozwoju Wsi – do tej 

pory wydawaliśmy do 20.000zł i wystarczało nam środków. W budżecie 

zaplanowaliśmy 27.000zł. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – tych środków może zabraknąć u nas  

ale również w innych gminach. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – na pewno program ten będziemy 

modyfikować i zastanawiać się jak go usprawnić, ustawa nas do tego obliguje  

i musimy podjąć ten temat, ponieważ sprawa jest dość poważna.   

 Karol Golec radny – odnośnie tej refleksji co Pan Przewodniczący powiedział to ja też 

mam refleksję. Na ucznia w szkole rocznie przyznaje się 4,900zł a na psa  

w schronisku 8.000zł.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/128/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 
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f) utworzenia Celowego Związku Gmin o nazwie „SGO5”. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/129/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

g) przyjęcia„Wieloletniego Programu Gospodarowania Mieszkaniowym Zasobem 

Gminy Dobiegniew na lata 2012 – 2016”. 

 Jolanta Pawlak radna – dla mnie jest to bardziej stan aktualny niż program,  

w którym powinny być wytyczone konkretne cele, terminy realizacji tych celów.  

Oprócz ogólnego założenia na jakie on jest lata, bo do 2016 nie ma założenia kiedy  

i co mogłoby być realizowane. Dość dużo mówi się o wymaganych remontach  

w zasobach mieszkaniowych, ale mam wrażenia że są to „pobożne życzenia”, 

ponieważ Burmistrz powiedział na komisji że gmina nie będzie dokładała do tych 

remontów. W źródłach i formach dofinansowania przeczytałam, że obecnie źródła 

dofinansowania stanowi dotacja budżetowa. Jaka to jest dotacja budżetowa  

do zasobów mieszkaniowych?  

 Jerzy Hatała Kierownik Referatu Spraw Komunalno – Gospodarczych – kiedy 

likwidowaliśmy ZGM i zasoby mieszkaniowe przekazaliśmy do PUK „Komunalni” 

okazało się, że Prezes wystąpił z wnioskiem, bo nie miał żadnych środków na bieżące 

naprawy, np. wymiana całego dachu w Starym Osiecznie, gdzie była rodzina 

wielodzietna i dwie osoby niepełnosprawne. W tej chwili dotacja może być przyznana 

za zgodą Rady Miejskiej, tak jak Burmistrz zajmuje stanowisko, że nie będziemy 

udzielać dotacji, jedynie pomagać poprzez pożyczki. Takie pożyczki mamy zapisane 

w kwocie 200.000zł co roku, one są odtwarzalne, ponieważ po 5 latach te koło 

powinno się zamknąć i z własnych środków nic byśmy nie wydatkowali.  

W pilnych sytuacjach, gdzie będzie zagrożenie dla zdrowia ludzi czy mienia Burmistrz 

ma rezerwę budżetową i może takiej dotacji udzielić. W tym programie nacisk  

w szczególności kładzie się na czynsz mieszkaniowy, ponieważ stawka bazowa  

nie była zmieniana od 2005 roku.  

 Jolanta Pawlak radna – jaka w tej chwili jest stawka bazowa i jaka będzie 

proponowana? 
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 Jerzy Hatała Kierownik Referatu Spraw Komunalno – Gospodarczych – w tej chwili 

stawka bazowa jest 2,40zł z tego, co Pan Prezes PUK „Komunalni” wnioskował 

będzie to przypuszczam w granicach 3,00zł.  

 Zbigniew Gacki Prezes PUK „Komunalni” – na pewno słyszeliście Państwo  

jak gminy podwyższają czynsze mieszkaniowe o 100% a nawet i 200%. Ta stawka, 

którą przedstawił Pan Hatała jest naprawdę mała. W ustawie jest napisane, że co roku 

powinno się zwiększać czynsz mieszkaniowy o tzw. wartość odtworzeniową,  

tj. od 3% do 6%. Od 2006 roku bazujemy na tych samych stawkach ze względu na to, 

że nie było zatwierdzonego tego programu. W tej chwili koszt utrzymania 1m
2
 wynosi 

od 2,50zł do 3,00zł a nawet i więcej a w obcym zarządzie pobieramy opłatę 1,70zł. 

Jeżeli chodzi o sprawy mieszkaniowe nie dostałem żadnej dotacji, a wspólnoty 

mieszkaniowe żądzą się własnymi prawami i mają swój udział. Ostatnio robiłem dwa 

dachy, gdzie w pierwszy przypadku miałem 25% udziału i musiałem zapłacić 

20.000zł, a d drugim 30% udziału i musiałem zapłacić 17.000zł.  W umowie z gminą 

mam przekazane lokale gminne i mam je utrzymać w stanie nie pogorszonym, 

prowadzić drobne naprawy i konserwacje. Nie mówi się w ogóle o kapitalnych 

remontach. Na dzień dzisiejszy wynik finansowy mieszkaniówki zamknął się  

w kwocie - 60.000zł. Ustawa weszła wcześniej w życie, to ostatnie Zarządzenie 

Burmistrza odnośnie czynszu mieszkaniowego było w 2006 roku i ze względu na to, 

że nie było tego programu, Burmistrz nie mógł robić regulacji płacowych jeśli chodzi 

o czynsze o wartość odtworzeniową.   

 Jolanta Pawlak radna – to dlaczego tak długo nie było tego programu? 

 Zbigniew Gacki Prezes PUK „Komunalni” – zwracałem się z pismami i propozycjami 

już wcześniej.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – określamy ten program, ale nie będziemy 

mieli wpływu na stanowienie stawki czynszu, tylko Pan Burmistrz zarządzeniem? 

 Zbigniew Gacki Prezes PUK „Komunalni” – Rada Miejska przyjmuje program,  

a Burmistrz zarządzeniem wydaje stawki czynszu. 

 Karol Golec radny – w programie wyszczególnione jest, np. że jako gmina mamy  

we wspólnocie jeden lokal na dwanaście. Czy nie warto byłoby tego sprzedać? 

 Zbigniew Gacki Prezes PUK „Komunalni” – główny najemca ma prawo wykupić 

swój lokal mieszkalny. Gmina na podstawie wniosku robi wycenę i lokal sprzedaje.   

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 
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Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 11 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 2 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/130/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

h) przystąpienia Gminy Dobiegniew do spółdzielni socjalnej. 

 Jolanta Pawlak radna – nie jestem przeciwna utworzenia Spółdzielni Socjalnej  

z udziałem gminy, natomiast moje wątpliwości budzi to czy osoby,  

które mają tą spółdzielnie tworzyć są na tyle zdeterminowane by udźwignąć  

ten problem? To nie jest łatwa sprawa. Wiemy, że wiele spółdzielni zostało 

powołanych i wiele nie utrzymało się na rynku pracy. Przystąpienie do takiej 

spółdzielni wiąże się z pewnymi obowiązkami. Osoby fizyczne, które do niej 

przystąpią mogą otrzymać dotację z Urzędu Pracy, ale obostrzone jest pewnymi 

warunkami. Przez rok muszą przynajmniej w tej spółdzielni pracować,  

nie mogą z niej zrezygnować, bo trzeba będzie zwrócić dotację. Ustawa o spółdzielni 

socjalnej i zatrudnieniu socjalnym jasno mówią jakie są prawa i obowiązki.  

Ja na dzisiaj nie widzę takiej determinacji wśród tych osób. Jaką działalność 

konkretnie spółdzielnia będzie prowadzić? Słyszy się, że będzie to ekipa remontowo – 

budowlana? Dzisiaj taki warsztat mamy w Centrum Integracji Społecznej.  

Żeby nie skończyło się to złą konkurencją, albo wyrywaniem sobie pracy.  

Czy gmina będzie poręczała dotacje tym osobom fizycznym? 

  Michał Nieroda Kierownik Centrum Integracji Społecznej – chcąc być uczciwym  

o obawy radnej Pani Pawlak do pewnego stopnia je popieram, ponieważ ta materia 

spółdzielni socjalnej nie ma tutaj absolutnie żadnych mechanizmów gwarancji 

zapewniających sukces takiemu przedsięwzięciu. Na terenie Polski,  

a nawet Województwa Lubuskiego jest wiele przykładów spółdzielni, które zostały 

założone i przestały działać, są też przykłady spółdzielni, które zostały założone, 

zadziałały i w tej chwili mają się bardzo dobrze. Przykładem może być spółdzielnia 

Socjalna w Drezdenku, która bardzo dobrze prosperuje. Tutaj jest grupa osób,  

która jest mocno zmotywowana. Na chwilę obecną są to cztery osoby z Centrum 

Integracji Społecznej, które w ramach reintegracji społecznej dowiadywały się czym 

jest ekonomia społeczna i chęć wejścia do spółdzielni socjalnej oraz są to osoby  

z Klubu Abstynenckiego „Dromader”, które edukowały się i były na wizytach 

studyjnych w Wielkopolsce. Rozmawiałem z tymi osobami kilkakrotnie i na chwilę 



12 

 

obecną to jest dość mocna grupa. Co się będzie działo później to naprawdę trudno 

stwierdzić. W metodologii tworzenia spółdzielni socjalnej utworzyć pięć osób 

fizycznych, ale zalecenie jest żeby tych osób było więcej, ponieważ różne rzeczy 

mogą się wydarzyć, np. ktoś zrezygnuje. Na chwilę obecną mamy osiem osób 

chętnych. Naprzeciw wychodzi Powiatowy Urząd Pracy. W tym tygodniu miałem 

spotkanie z Panią Dyrektor i dowiedziałem się, że jeżeli powstaje spółdzielnia osoby 

fizyczne i osoba prawna to nic nie stoi na przeszkodzie żeby dotacja nie poszła  

na konkretną osobę, ale na spółdzielnię, na miejsce, tzn. jeżeli dany spółdzielca 

odchodzi to urząd pracy przysyła kolejnego bezrobotnego na to miejsce i spółdzielnia 

nie traci dotacji.    

 Jolanta Pawlak radna – w ustawie o prawie spółdzielczym i w ustawie  

o zatrudnieniu nie znalazłam takiej możliwości. Z dotacją może wystąpić osoba 

fizyczna lub wszyscy razem, jeżeli taka możliwość istnieje to dobrze. 

 Michał Nieroda Kierownik Centrum Integracji Społecznej – w spotkaniu uczestniczyła 

Pani Marlena Płotecka Dyrektor Powiatowego Urzędu Pracy, Pan Tadeusz Kałuziak  

Zastępca Dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy, pracownik Powiatowego Urzędu 

Pracy, Pan Szczepan Słomczyński Dyrektor Stowarzyszenia Wspierania Małej 

Przedsiębiorczości w Dobiegniewie oraz ja jako Kierownik Centrum Integracji 

Społecznej. Powiatowy Urząd Pracy może do okresu dwóch lat pokryć składki 

społeczne w 100%, a w trzecim roku w 50% i także to zostało zadeklarowane. 

Spółdzielnia Socjalna nie będzie robiła tylko prace remontowo – budowlane,  

ale będzie to spółdzielnia wielobranżowa.  Prace remontowo – budowlane będą tylko 

uzupełnieniem. Są pomysły na to, żeby spółdzielnia socjalna zajęła się realizacją 

programu wynikającego z ustawy o ochronie zwierząt i nie tylko dla naszej gminy,  

ale również dla gmin ościennych. Spółdzielnia socjalna zajęłaby się również usługami 

terenów zielonych, a także usługami leśnymi.   Spółdzielnia wielobranżowa, reagująca 

na to co jest na rynku atrakcyjne. Powiatowy Urząd Pracy zadeklarował  

się przeprowadzić cykl szkoleń dla członków spółdzielni. Spółdzielcy również 

deklarowali, że w ich zainteresowaniu jest też segregacja śmieci: makulatura, plastik, 

szkło.  Na każdą osobę będącą założycielem spółdzielni Urząd Pracy przeznacza 

13.000zł na osobę. Drugą sprawą i warto o tym pamiętać jest fakt, że na dniach 

Marszałek Województwa Lubuskiego będzie wydawał warunki konkursowe projektu 

7.2.2. wspieranie podmiotów ekonomii społecznej, między innymi spółdzielnie 

socjalne. Z informacji, które do mnie dotarły to będą naprawdę bardzo duże kwoty. 
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Spółdzielnia, która zaistnieje to w latach 2014 – 2020 będzie miała dodatkowe punkty 

przy pozyskiwaniu pieniędzy. Bardzo istotne też będzie, że członkiem założycielem 

będzie też osoba prawna gmina. To, że gmina uczestniczy w tworzeniu spółdzielni nie 

nakłada żadnych obowiązków, spółdzielnia funkcjonuje jako przedsiębiorstwo 

rynkowe. Nie ma mowy o żadnych dotacjach dla spółdzielni, natomiast to,  

że we władzach spółdzielni będzie zasiadał Burmistrz lub wyznaczona przez niego 

osoba to też będzie w jakiś sposób pozwalało na pewne takie wspieranie spółdzielni. 

Gmina nie będzie poręczała, ponieważ nie będą to poręczane pieniądze na konkretną 

osobę, tylko na osobę, która w razie zmiany wejdzie na to miejsce inna osoba.  

Według mnie jest to bardzo bezpieczne dla gminy i spółdzielni.  

Ulgi, które w pierwszych trzech latach będzie miała spółdzielnia to jest też czas żeby 

spółdzielnia wypracowała sobie rynek. Nie będzie żadnej konkurencji z Centrum 

Integracji Społecznej, będziemy się wspierać i będziemy traktować siebie jako 

podwykonawców.    

  Sylwia Łaźniewska radna – co będzie jeśli nie wytrzymamy roku? Czy będziemy 

musieli oddać dotacje z Powiatowego Urzędu Pracy? 

 Michał Nieroda Kierownik Centrum Integracji Społecznej – z Urzędu Pracy 

otrzymamy 13.000zł na osobę z tym, że rok czasu musi spółdzielnia funkcjonować. 

Przy takich założeniach, jakie są na chwilę obecną to są ogromne szanse powodzenia. 

Pieniądze, które zostaną przyznane muszą być zainwestowane w sprzęt,  

czy w infrastrukturę spółdzielni. W momencie kiedy spółdzielnia się rozpada dochodzi 

do likwidacji przedsiębiorstwa. 

 Leszek Wieczór radny – jak Pan jako Kierownik Centrum Integracji Społecznej 

zapatruje się na to, że część osób z Pana zakładu przechodzi do tej spółdzielni? 

  Michał Nieroda Kierownik Centrum Integracji Społecznej – w tym momencie 

spółdzielnia stanowi pewne wykończenie systemu pomocy ludziom,  

którzy są zagrożeni wykluczeniem społecznym. Te osoby, jeżeli coś dzieje się  

w ich życiu trafiają do Ośrodka Pomocy Społecznej, tam jest pewien wachlarz 

propozycji i jedną z tych propozycji jest przejście do Centrum Integracji Społecznej. 

W Centrum Integracji Społecznej te osoby uczestniczą w reintegracji społecznej  

od 1 roku do 1,5 roku i przygotowują się do powrotu na rynek pracy.  

Po opuszczeniu Centrum Integracji Społecznej jeżeli nie będzie spółdzielni socjalnej 

jest ryzyko, że te osoby wrócą do Urzędu Pracy i Ośrodka Pomocy Społecznej.   
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 Andrzej Ryżyk radny – na Komisji Finansowo – Gospodarczej wynikła dyskusja  

i miał Pan rozwiać nasze wątpliwości czy gmina może być założycielem? 

 Michał Nieroda Kierownik Centrum Integracji Społecznej – tak gmina może być 

założycielem a przykładem jest miejscowość Byczyna. 

  Sylwia Łaźniewska radna – czy znany jest wynik finansowy Centrum Integracji 

Społecznej, gdzie mamy zlecenia tylko nasze gminne i do tego dążyłam przy 

poprzednim pytaniu, czy spółdzielnia socjalna przetrwa rok? 

  Michał Nieroda Kierownik Centrum Integracji Społecznej – CIS jako samorządowa 

jednostka chociaż jest tania w utrzymaniu, mimo wszystko jest droga, ponieważ tam 

są etaty, umowy o pracę. Natomiast w spółdzielni socjalnej zatrudnienie odbywa się  

w ten sposób, że osoby zatrudnione są na podstawie spółdzielczych umów  

o pracę, to nie są umowy, których minimum tj. 1.500zł brutto.  

W spółdzielczej umowie o pracę umowę konstruuje się tak, że podaje się stawkę 

godzinową, i jeżeli są zlecenia to spółdzielcy zarabiają, jeżeli nie ma zleceń,  

nie ma pieniędzy, spółdzielcy nie zarabiają. Teraz bardzo ważną sprawą jest dobór 

tych ludzi do spółdzielni, ponieważ spółdzielcy sami będą szukać rynku pracy,  

będą również współpracować z Centrum Integracji Społecznej i Ośrodkiem Pomocy 

Społecznej. Jeżeli nie ma pracy koszty nie obciążają dodatkowo spółdzielni,  

czyli spółdzielnia dysponując nawet drobnymi pieniędzmi jest w stanie się 

utrzymywać.   

 Jolanta Pawlak radna – to nie jest tak do końca, że spółdzielnia socjalna nie ma 

żadnych kosztów, ponieważ księgowość musi prowadzić. Czy spółdzielnia będzie 

vatowcem?  

 Michał Nieroda Kierownik Centrum Integracji Społecznej – nie.  

 Jolanta Pawlak radna – dlaczego nie vatowcem, nie będą mogliby odpisywać sobie 

żadnych kosztów? 

 Michał Nieroda Kierownik Centrum Integracji Społecznej – ale jednocześnie 

oferowana usługa będzie tańsza o podatek Vat.  

 Jolanta Pawlak radna – kto będzie prowadził obsługę finansową i kadrową 

spółdzielni? 

 Michał Nieroda Kierownik Centrum Integracji Społecznej – wszyscy spółdzielcy, 

którzy będą pracowali w spółdzielni są świadomi tego, że tutaj nie ma pensji stałej. 

Pracujemy po to, żeby wszyscy osiągnęli dochód, jeżeli będzie on na poziomie 100zł 

to wszyscy dostaną po 100zł jeżeli będzie on większy to adekwatnie do tego więcej.  
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 Jolanta Pawlak radna – mówił Pan o refundacji składek ZUS, jeżeli spółdzielcy nie 

zarobią to co będzie z tą refundacją? 

 Michał Nieroda Kierownik Centrum Integracji Społecznej – ta refundacja jest 

oszacowana na kwotę, tak jakby zarobili minimum, czyli 1500zł i od takiej kwoty 

składka będzie opłacana.  

 Leszek Waloch Burmistrz – popieram to, żeby ta spółdzielnia powstała, ponieważ przy 

środkach którymi dysponuje Urząd Marszałkowski, czyli ok 2 mln zł jest tylko  

w naszym województwie do 10 spółdzielni i stąd też skłoniłem się do utworzenia 

spółdzielni i pośpiech w tym kierunku. Gmina Golzow, z którą współpracujemy przy 

spółdzielni tam powstałej pracuje ok. 200 mieszkańców gminy.   

 Jolanta Pawlak radna – wziąć pieniądze i zakupić sprzęt to nie wszystko, ponieważ 

trzeba mieć co robić na tym sprzęcie. Pan Kierownik Centrum Integracji Społecznej 

najlepiej wie, jaka była rotacja osób na początku w CIS. Stąd naprawdę moje obawy.  

Czy Ci ludzie są na tyle świadomi, że jeżeli nie znajdzie pracy to nie zarobi w danym 

miesiącu?  Wydaje mi się, że jest to jeszcze trochę za wcześnie. Może lepszym 

wyjściem byłoby stworzenie nowych warsztatów w Centrum Integracji Społecznej,  

bo też nie wszystkie zakładane udaje się realizować? 

 Michał Nieroda Kierownik Centrum Integracji Społecznej – pewne obawy zawsze  

są i pewne obawy Pani radnej podzielam, ponieważ zawsze jest ryzyko, że coś się 

wydarzy. Intencją tej uchwały jest to, aby to ryzyko zminimalizować.  

 Zbigniew Kołodziej radny – moje odczucie jest takie, że nie powinniśmy zwlekać, 

ponieważ teraz Urząd Pracy gwarantuje dotacje a za rok może nie być takiej szansy.  

 Leszek Wieczór radny – my jako gmina nie ponosimy żadnego ryzyka finansowego, 

prawda?  

 Michał Nieroda Kierownik Centrum Integracji Społecznej – gmina nie ponosi żadnego 

ryzyka finansowego, to jest tylko i wyłącznie czynnik wzmacniający spółdzielnię, 

natomiast nie nakładający na gminę żadnych zobowiązań finansowych.  

 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła większością głosów: za głosowało 10 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 3 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/131/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 



16 

 

i) udzielenia pomocy finansowej Województwu Lubuskiemu. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/132/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

j) oświadczenie w sprawie nie przyznania Telewizji Trwam miejsca na platformie 

cyfrowej umożliwiającej emisję programu w nowej technologii. 

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – chciałbym zapytać 

wnioskodawców czym się kierowali zgłaszając to oświadczenie przed obrady 

Rady Miejskiej w Dobiegniewie i czego oczekują po podjęciu tego oświadczenia? 

 Karol Golec radny – jednym z wnioskodawców jestem ja i zależałoby mi na tym, 

żeby zostało podjęte to oświadczenie, ponieważ chodzi mi o ludzi, którzy chcą 

łączyć się z tą telewizją i radiem i to jest im potrzebne do życia.   

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – teraz wytłumaczę dlaczego 

takie pytanie zadałem. Zgadzam się z tym wnioskiem i uważam, że wniosek jest 

jak najbardziej słuszny. Skoro ludzie chcą oglądać tą telewizję mają takie prawo  

i nie neguję tej sprawy. Tylko nie wiem, czy zdajecie sobie sprawę Państwo radni, 

że ta uchwała ma troszkę „głębsze dno” i jest to tak naprawdę uchwała polityczna. 

Tak naprawdę ta uchwała/oświadczenie nic nie zmieni a może mieć negatywne 

skutki. Jeżeli Państwo radni kierujecie się dobrem mieszkańców a tu się jak 

najbardziej zgadzam, że kierujecie się tym dobrem podpisując ten wniosek  

to uważam, że nic nie zyskamy a możecie stracić. 

 Dariusz Majowicz radny – jakie to negatywne skutki może przynieść przyjmowana 

przez nas uchwała? Ja uważam Pańskie wystąpienie za polityczne. Chciałbym 

żeby wszystkie media w naszym kraju były traktowane jednakowo, tej telewizji 

słuchają nasi dziadkowie i dobrze byłoby żeby w naszym kraju istniały różne 

media.   

 Michał Gacki Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – zgadzam się z Panem 

radnym. Tak, jak najbardziej moje wystąpienie jest wystąpieniem politycznym,  

bo ta uchwała jest uchwałą polityczną. Obawiam się, że ta uchwała może mieć 

negatywne skutki. Jeżeli chcecie Państwo wiedzieć jakie to w takim razie składam 

wniosek formalny o 10 min przerwy.  
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 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – padł wniosek formalny  

o ogłoszenie przerwy, więc proszę o przegłosowanie.   

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada wniosek formalny o przerwę podjęła większością głosów: za głosowało 10 radnych, 

przeciw 1 radny, wstrzymało się 2 radnych. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – ogłaszam 10 min. przerwę. 

Po przerwie.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada Oświadczenie podjęła większością głosów: za głosowało 8 radnych, przeciw 2 

radnych, wstrzymało się 3 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/133/12 oraz stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

 

k) przyjęcia regulaminów korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej 

należących do Gminy Dobiegniew. 

 Jolanta Pawlak radna – otrzymaliśmy projekt uchwały w sprawie przyjęcia 

regulaminów korzystania z obiektów i urządzeń użyteczności publicznej należących 

do Gminy Dobiegniew i zabrakło mi w tej uchwale także regulaminów korzystania  

ze świetlic wiejskich, te kwestie powinny być uregulowane. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady – uwaga jest słuszna, ponieważ po tylu 

wyjazdach w teren z Panem Burmistrzem na spotkania sołeckie różnie to bywa  

z korzystania ze świetlic wiejskich i różnego rodzaju są problemy wynikające z tego 

tytułu.  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – tą sprawę omówię najpierw z Sołtysami. 

 Sylwia Łaźniewska radna – w regulaminie zapisany jest punkt, że zabrania się 

zaśmiecania i zanieczyszczania, np. boisk sportowych. Kto te boiska sprząta,  

np. w Mierzęcinie, w Rolewicach, Orlika? 

 Marcin Pawłowski Kierownik OSKiR – na wsiach sołtys i Rada Sołecka wraz  

z pracownikami interwencyjnymi lub prac użytecznie – społecznych, natomiast Orlika 

na bieżąco sprzątają opiekunowie.  

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 
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Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/134/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

l) zmian w budżecie gminy na 2012 rok. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – przedstawił zmiany do budżetu gminy, 

które stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu udział wzięło 13 radnych. 

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 13 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XXIII/135/12 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – jeżeli chodzi sprzątanie Osiedla Młodych 

zajmuje się tymi pracami PUK „Komunalni”, natomiast jeżeli chodzi o obrzeże 

jeziora Wielgie robimy to hasłowo w chwili kiedy posiadamy pracowników 

użyteczności – publicznej lub interwencyjnych.  

 Jeżeli chodzi o uporządkowanie posesji Pana Wichra pismo zostało wysłane dnia 

01 marca br.  

 Jeżeli chodzi o kanalizację na  ul. Chrobrego to jest w trakcie wykonywana 

dokumentacja żebyśmy mogli podjąć następne działania. Kiedy robiona była 

kanalizacja od DPS w stronę miasta wówczas pytaliśmy mieszkańców czy chcą się 

włączyć, ponieważ również była brana pod uwagę kwestia umiejscowienia 

przepompowni.  

 Jeżeli chodzi o ciśnienie wody nie mamy sygnałów, że to ciśnienie  

w mieszkaniach jest za niskie. Jeżeli chodzi o cele usługowe to proszę kontaktować 

się z Prezesem PUK „Komunalni”. 

 Jeżeli chodzi o przejazd PKP na ul. Mickiewicza zwrócimy się ponownie  

z pismem o remont tego przejazdu.  

 Modernizacja ul. Dąbrowskiego robiona będzie z doraźnego remontu potrzebna 

jest tylko dokumentacja uproszczona.  
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 Jeżeli chodzi o ul. Bohaterów Getta rozmawiałem już na ten temat  

z mieszkańcami i jeśli mieszkańcy będą chcieli dowieźć sobie opał to wyrazimy  

na to zgodę.  

 Jeżeli chodzi o zaproszenie na MMTPN Dobiegniew Cup to nie pominiemy 

Pana radnego. 

 Jeżeli chodzi o remont drogi w Słonowie ta inwestycja wypadła z planowania 

budżetu na rok 2012, ale to nie jest tak, że nie widzimy potrzeby jej modernizacji 

chociażby etapowania tego odcinka.  

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – jeżeli chodzi o kanalizację na Osiedlu Młodych, 

zgodnie z ustawą wykonanie przyłącza należy do właściciela.  

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – jestem likwidatorem Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dobiegniewie powołanym Zarządzeniem Burmistrza. 

Zakład SPZOZ został postawiony do  likwidacji i zakończył swoją działalność dnia 

29 lutego br. w tym czasie powołałem trzyosobową komisję likwidacyjną. Komisja 

przeprowadziła spis z natury całego mienia i według ksiąg prowadzonych przez 

SPZOZ mieli na stanie 12 środków trwałych. Następnie wykonałem spis z natury, 

tzn. komisja przeszła przez poszczególne pomieszczenia i spisywała wszystko, 

spisano 172 pozycje. Po spisaniu przekazałem wszystkie środki protokołem zdawczo 

– odbiorczym dla Gminy Dobiegniew i cały majątek stanowi mienie gminne.  

W międzyczasie przejąłem rachunek bankowy i z dniem 01 marca wszelkie środki 

zgromadzone na tym rachunku przeszły w moje władanie, gdyż jestem likwidatorem 

jednoosobowym. Wystąpiłem do Sądu gospodarczego o zmianę SPZOZ  

w likwidacji w tytule, również wystąpiłem o wykreślenie z Krajowego Rejestru 

Sądowego. Samochód Fiat Punto został przerejestrowany na Urząd Miejski  

w Dobiegniewie również dokonałem bilansu otwarcia na dzień 01 marca br.  

i ustaliłem zobowiązania SPZOZ i należności dla SPZOZ.  Środki zgromadzone  

na koncie wystarczają na pokrycie kosztów likwidacji. Przypuszczam, że w miesiącu 

kwietniu przedstawię sprawozdanie z likwidacji SPZOZ dla Rady miejskiej w celu 

jego przyjęcia. Również wystąpiłem do Wojewody Lubuskiego o wykreślenie  

z rejestru i otrzymałem pozytywną decyzję.   

 Jolanta Pawlak radna – czy Pani doktor ma zamiar dzierżawić majątek gminny? 

 Jerzy Hatała Kierownik RSKG – rzeczoznawca robi wycenę środków trwałych  

i na podstawie tej wyceny Burmistrz zadecyduje jakiej wysokości będzie dzierżawa.  

 Jolanta Pawlak radna – dziękuję za wyczerpującą odpowiedź.  
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Ad.11. Komunikaty. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – przypominam o złożeniu 

oświadczeń majątkowych do dnia 30 kwietnia br.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił oferty szkoleniowe oraz życzył 

wszystkim Zdrowych i Wesołych Świąt Wielkanocnych.  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – w tej chwili jeździmy na zebrania wiejskie  

i niektórzy zarzucają, że nic nie robimy, więc przygotowałem zestawienie od roku 2007 – 

2012 wszystkich remontów i inwestycji, które wykonaliśmy na kwotę 33.000.000zł. 

Informacja stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Ad.12. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął XXIII nadzwyczajnej sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział  

w obradach radnym oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant                                                                    Przewodniczący Rady Miejskiej  

Kamila Putek                                                                              w Dobiegniewie  

                                                                                               /-/ Tomasz Karpiński  

 

 


